

## Elementary Netball Training Courses 2018 - 19

Aiming to introduce the sport of Netball to participants by teaching rules of the game and basic skills; hoping to foster participants' interest in the sport.

**FULL** Class A : Elementary ( Age : 8 - 15 ) Closing Date: Friday 5 October 2018

Dates : 28 October, 4, 11, 18, 25 November; 2, 9, 16 December 2018  
( Sundays, a total of 8 sessions )

Time : 10:00am – 12:00noon

Venue : Fa Yuen Street Sports Centre  
( 13/F, Fa Yuen Street Municipal Services Building, 123A Fa Yuen Street,  
Mong Kok; Mong Kok MTR Exit B2)

Class B : Elementary ( Age : 8 - 15 ) Closing Date: Friday 1 March 2019

Dates : 23, 30 March; 6, 13, 27 April ; 4, 11, 18 May 2019  
( Saturdays, a total of 8 sessions )

Time : 10:00am – 12:00noon

Venue : Fa Yuen Street Sports Centre  
( 13/F, Fa Yuen Street Municipal Services Building, 123A Fa Yuen Street,  
Mong Kok; Mong Kok MTR Exit B2)

Capacity : 20 participants each course      Fee per Course : HK\$110

Application period : From now on until respective closing dates or until class is full.

Successful applicants will be notified by email.

### Application Procedures :

Please complete THE FORM overleaf and return to HKNA with via email to [hkna@hkolympic.org](mailto:hkna@hkolympic.org) together deposit slip / online banking payment reference screenshot/photo (HSBC Account No. 411-811375-001) for the course fee. Incomplete entries will not be entertained.

Fees are non-refundable once being accepted for the course

Incentives: Certificate will be awarded to participants with over 80% attendance(6 sessions).

Note: Participants' are expected to attend a minimum of 50% of the sessions, otherwise he/she may not be considered for future HKNA programmes for the following year.

For enquiries, please contact HKNA at 2504 8208.

## Elementary Netball Training Courses 2018-19

### 2018-19 年度初級投球訓練班

#### Application Form 報名表

Please circle 請選擇      Apply for Class 報讀班別 :      Please tick 請剔

A. 初級班 (Aged 8 - 15) Fa Yuen Street Sports Centre 花園街體育館   
B. 初級班 (Aged 8 - 15) Fa Yuen Street Sports Centre 花園街體育館

Name 姓名 : \_\_\_\_\_ Age 年齡 : \_\_\_\_\_

Sex 性別 : F / M      Email 電郵地址 : \_\_\_\_\_

Home Address 通訊地址 : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_ Daytime Phone No. 日間聯絡電話 : \_\_\_\_\_

Name of School 就讀學校名稱 : \_\_\_\_\_

Cheque No. 支票號碼 : \_\_\_\_\_ Name of Bank 所屬銀行 : \_\_\_\_\_

For applicants aged below 18, this part should be completed by his/her parent or guardian

I declare that the above information provided is true; I declare that: \_\_\_\_\_ (applicant's name) is healthy, physically fit, and suitable to participate in the above activity. The HKNA and Leisure and Cultural Services Department shall not be liable for any injury or death which the participant may suffer in this activity, if the cause of injury or death is due to his/her negligence or inadequacy in health and fitness.

未滿 18 歲的申請人須由家長或監護人填寫此聲明

本人聲明以上提供之資料為確實無誤; 我聲明: \_\_\_\_\_ (參加者姓名) 的健康及體能良好, 適宜參加上述活動。如果申請人因他/她的疏忽或健康或體能欠佳, 而引致於參加這項活動時傷亡, 主辦機構及資助機構則無須負責。

Parent / Guardian's Name

Signature

Date

家長/監護人姓名 : \_\_\_\_\_ 簽署: \_\_\_\_\_ 日期: \_\_\_\_\_

The information provided by you will only be used for the enrollment and promotion of recreation and sports activities organised by our Association co co-organising parties. For correction of or access to personal data after submission of this form, please contact the staff of our Association.

你所提交的資料只用於本會及資助機構的康體活動報名事宜及活動宣傳用。在遞交申請表格後, 如欲更改或查詢你申報的個人資料, 可與本會職員聯絡。

Note: Please complete the form, return to HKNA via email to [hkna@hkolympic.org](mailto:hkna@hkolympic.org) together with the deposit slip / online banking payment reference screenshot / photo (HSBC Account No. 411-811375-001) for the course fee.

**Incomplete entries will not be entertained.**

**Fees are non-refundable once being accepted for the course.**

備註: 填妥報名表格連同已存入本會銀行戶口(匯豐銀行411-811375-001)之入數紙或網上銀行轉賬相片/截圖以電郵形式發送至 [hkna@hkolympic.org](mailto:hkna@hkolympic.org) 香港投球總會。

若未能附上上述資料, 有關報名將不獲受理。  
報名一經接納, 已繳學費將不獲發還。